
 
Vragen PvdA Veiligheidsregio – commissie 7 mei 2019 
 

1. Begrotingsstuk 2020 pag. 6: Eén van de kerntaken van de brandweerkazerne in 
Brunssum omhelst het onderhoud van de voertuigen. Wat betekent het 
noodgedwongen uitbesteden van onderhoudswerk vanwege modernere voertuigen 
voor de kazerne Brunssum? 
Antwoord: Het onderhoud wordt uitgevoerd, maar de kosten van onderhoud stijgen. 
Hiervoor is oog en e.e.a. is ook ingebracht in de toekomstdiscussie (“Solide basis voor 
de toekomst”) . 
 

2. Begrotingsstuk 2020 pag. 14: Welke verklaring is er voor de sterk gestegen begroting 
van de baten? 
Antwoord: Op pagina 14 staat slechts een deel van de begroting, namelijk het 
programma Crisisbeheersing en Rampenbestrijding. Voor een totaaloverzicht wordt 
verwezen naar pagina 30. Behoudens indexering vinden geen verhogingen plaats. 
Wat wel een rol speelt is dat tot en met 2019 de kosten, samenhangend met het 
Functioneel Leeftijdsontslag (FLO) afzonderlijk bij de desbetreffende gemeenten in 
rekening werd gebracht. Vanaf 2020 maakt de FLO onderdeel uit van de 
kostenverdeling. Op pagina 36 is de opbouw van de gemeentelijke bijdragen 
weergegeven. Daar is zichtbaar dat de verhoging van de baten komt door de 
structurele doorwerking van de nacalculatie van de index 2018 (€ 545.000), de index 
2020 (€ 854.000 + € 207.000) en de FLO (€ 1.264.000), totaal ca. € 2,9 mln. 
 

3. Begrotingsstuk 2020 pag. 20: “De risicoanalyse zal in 2018 herijkt worden; daarbij zal 
worden bezien wat de gewenste omvang van de algemene reserve is.” Heeft deze 
herijking inmiddels plaatsgevonden? En zo ja, wat is de gewenste omvang? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: De zin die wordt geciteerd is achterhaald. In 2018 is de analyse reeds 
herijkt. De analyse in paragraaf 2.2.1.2. op pagina 20 en 21 is actueel. De actualisatie 
van de risico’s maakt inmiddels integraal onderdeel uit van de P&C-cyclus. Ieder 
kwartaal vindt via de tussentijdse rapportages een actualisatie plaats. 
 

4. Solide basis voor de toekomst, pag. 3: Hier staat dat onze Veiligheidsregio op dit 
moment in de top 7 staat. Op pagina 16 staat dat de Veiligheidsregio in 2020 in de 
top 7 zou moeten staan qua laagste overhead. 1 Van de 2 beweringen lijkt niet te 
kloppen. 
Antwoord: Wij staan momenteel al in de top 7 wanneer we projecteren op de 
benchmark 2018. Verlaging van de overhead is geen doel op zichzelf. Het gaat erom 
dat we feitelijk hebben ingegrepen in de organisatie waardoor de overheadkosten zijn 
afgenomen. Hiermee geven we aan dat er op overhead weinig meer is te halen. 
 

5. Werkt de Veiligheidsregio met zogenaamde regresmaatregelen op het moment dat 
onnodige meldingen gedaan worden, waardoor veiligheidsdiensten uitrukken en 
onverrichter zake terugkeren. Wie draagt deze kosten? 
Antwoord: Loze meldingen worden geregistreerd. In de gebruiksvergunningen wordt 
opgenomen hoeveel loze meldingen zijn toegestaan. Wanneer sprake is van meer 



meldingen, wordt in samenwerking met de desbetreffende gemeente contact 
opgenomen met de melder en gestuurd op vermindering. 

 


